
Protokół Nr LV / 2014 
sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 22 lipca 2014 roku 

Sesję rozpoczęto o godz. 13''^ a zakończono o godz. 15'". W sesji wzięto udział 12 radnych, 
na ogólną liczbę 15 radnych - wg listy obecności / stan. zał. do Prot,/. 

W sesji nie uczestniczyli radni: 
1) Pan Artur Kargulewicz 
2) Pan Tomasz Staniek 
3) Pani Józefa Zakrzewska 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1) Pan Andrzej Chaniecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów. 
2) Zaproszeni goście - wg listy obecności / stan. zał do Prot. /. 
3) Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy Opatów - wg listy obecności / stan. zał. 
do Prot. /, 
4) Przedstawiciele mediów, w tym regionalnej rozgłośni Radia Opatów. 
5) Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie i przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacje o działalności organizacji pozarządowych działających na terenie Miasta 

i Gminy Opatów, 
a) dyskusja 

4. Sprawozdanie Zarządu z działalności PGKiM Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie za rok 
2013, 
a) dyskusja 

5. Analiza wyników nauczania, wyników olimpiad oraz prac kół zainteresowań w szkołach 
podstawowych, w gimnazjach oraz w Przedszkolu Publicznym w roku szkolnym 
2013/2014, 
a) dyskusja 

6. Podjęcie uchwal w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2014 rok, 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opatów na lata 2014 - 2029, 
c) zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 6 w Brzeziu, 
d) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 7 września 2014 roku, 
e) rozpatrzenia skargi na bezczyimość Burmistrza jako organu administracji 

samorządowej, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „ Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Opatowa", 
g) zawarcia kolejnej umowy najmu, 
h) zawarcia kolejnej umowy najmu, 
i) zawarcia kolejnej umowy najmu, 
j ) zawarcia kolejnej umowy najmu, 
k) zawarcia kolejnej umowy najmu, 
I) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie, 
ł) nabycia nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 1485/11 

położonej w Opatowie, 
7. Informacja z pracy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie oraz Burmistrza Miasta 

i Gminy Opatów w okresie międzysesyjnym. 
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8. Interpelacje i zapytania, 
9. Wolne wnioski, sprawy różne, 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad.l. 
Pan radny Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - dokonał otwarcia 
obrad sesji, powitał radnych, p. Burmistrza Andrzeja Chanieckiego, zaproszonych gości 
i wszystkich obecnych na sali. Następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
prawomocność obrad sesji, W chwili rozpoczęcia obrad na sali było obecnych 12 radnych, na 
ogólną liczbę 15 radnych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad sesji, wnosząc 
jednocześnie o poszerzenie porządku obrad sesji w pkt. 6 o ppkt. m tj. podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów. 

Radni nie wnosili uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
0 poszerzenie porządku obrad w pkt. 6 o ppkt: m tj. podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów, 12 głosami „ za", O głosów „ przeciw" i O 
głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Następnie Rada Miejska przyjęła jednogłośnie zaproponowany porządku obrad sesji 
z włączeniem do porządku obrad w pkt. 6 ppkt.: m w treści jw., 12 głosami „za" , O głosów 
„ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Ad.2. 
Rada Miejska przyjęła jednogłośme Protokół Nr LIV/2014 sesji Rady Miejskiej 
w Opatowie odbytej w dniu 25 czerwca 2015 roku, wobec nie wzniesienia uwag, 12 głosami 
„za", O głosów „przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 
12 radnych. 

Ad.3. 
Pisemne informacje o działalności organizacji pozarządowych działających na terenie Miasta 
1 Gminy Opatów przedstawili: 
- Pan Wojciech Gdowski - Prezes Towarzystwa PrzyjaciW Ziemi Opatowskiej w Opatowie 

/ stan. zał. do Prot. /, 
- Pan Andrzej Grządziel - Prezes Opatowskiego Klubu Sportowego w Opatowie / stan, zał. 

do Prot. / 

Pan radny Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - powiedział; mamy 
tu jeszcze wpisaną podharcmistrza p. Mictialinę Fijałkowską - Komendanta Hufca ZHP 
Opatów, ale ponieważ mamy akcję letnią i harcerze są nad morzem to ja bardzo bym prosił 
p. Tereso jak będzie we wrześniu, czy na początku października informacja na sesję o akcji 
letniej, aby druhna Michalina Fijałkowska została powiadomiona i obowiązkowo 
przygotowała sprawozdanie o swojej pracy i o akcji letniej, ponieważ przekazujemy środki na 
Komendę Hufca Opatów i w związku z tym taka informacja musi być przekazana, 

a) dyskusja 
Radni nie zabierali głosu w dyskusji 

Ad.4. 
Pan Grzegorz Gajewski -Prezes Zarządu PGKiM Sp, z o, o w Opatowie - przedstawił 
sprawozdanie Zarządu z działalności PGKiM Sp. z o. o. z siedzibą w Opatowie za rok 2013. 
/stan. zał. do Prot./, Ponadto p. Prezes powiedział; korzystając z tego, że sesja jest 
transmitowana przez Radio Opatów, chciałbym zdementować pogłoski, które się pojawiają 
się w mieście, i które docierają do nas, że budowa tego budynku będzie wstrzymana, że 
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Zarząd się rozmyślił, że cena za m lokalu została zmieniona na wyższą itd. Nic z tycłi rzeczy. 
Jesteśmy na etapie przygotowywania dokumentacji. W dalszym ciągu na cłiwilę obecną nie 
jest zagrożony termin wrześniowy kiedy powinniśmy wystartować z budową tej 
nieruchomości. Nie jest prawdą że ludzie wycofują swoje pieniążki, rezygnują z zakupu. Nie 
spotykamy się z taką sytuacją. Krążące plotki w tym zakresie nie są prawdziwe i je 
dementuję. 

a) dyskusja: 
Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Ad.5. 
Analizę wyników nauczania, wyników olimpiad oraz prac kół zainteresowań w szkołach 
podstawowych, w gimnazjach oraz w I*rzedszkoiu Publicznym w Opatowie, w roku szkolnym 
2013/2014 przedstawili: 

- Pan Robert Wójcik - Wicedyrektor Samorządowego Zespohi Szkół Nr 1 w Opatowie -
przedstawił sprawozdanie z działalności SZS Nr 1 w Opatowie. / stan. zał, do Prot. /. 

- Pan Krzysztof Skowron - Dyrektor Samorządowego Zespt^ Szkół Nr 2 w Opatowie -
przedstawił sprawozdanie z działalności SZS Nr 2 w Opatowie. / stan, zał. do Prot. /. 

- Pani Marta Popek - Dyrektor Szkdy Podstawowej im. Jana Pawła I I w Kobylanach -
przedstawiła sprawozdanie z działalności Szkoły Podstawowej w Kobylanach. / stan. zał. do 
Prot. /. 

- Pani Anna Dziarmaga -Dyrektor Przedszkola Publicznego w Opatowie - przedstawiła 
sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Opatowie. / stan. zał. do Prot. /. 

a) dyskusja: 
Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Ad.6. 
a) Pani Martyna Rusak - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2014 rok. 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, / stan, zał. do Prot. /, 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/421/2014 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Opatów na 2014 rok, 9 głosami „za",0 głosów „ przeciw" i O głosów 
„wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan, zał. do Prot. /. 

b) Pani Martyna Rusak - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały zmieniająca 
uchwalę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 
2014 - 2029. 

Pani radna Beata Wrzoiek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

3 



Rada Miejska podjęła jednogłośnie ucłiwałę Nr L V / 4 2 2 / 2 0 1 4 zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2 0 1 4 - 2029, 
9 głosami „za" ,0 głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się"- W głosowaniu 
wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

W tym miejscu porządku obrad p. Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach 
od godz. 14"̂ " do M'** 

Po wznowieniu obrad po przerwie kontynuowano obrady sesji. 

c) Pani Barbara Kłosińska - Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 6 w Brzeziu, 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił pisemną 
pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. /, 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L V / 4 2 3 / 2 0 1 4 w sprawie zmiany siedziby 
Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 6 w Brzeziu, 1 0 głosami „za", O głosów „ przeciw" i O 
głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzi^o udział 1 0 radnych. / stan, zał, do Prot, /. 

d) Pani Barbara Kłosińska - Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 7 września 2 0 1 4 roku, 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił pisemną 
pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. /. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podj^a jednogłośnie uchwałę Nr L V / 4 2 4 / 2 0 I 4 w sprawie utworzenia 
odrębnych obwodów głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej zarządzonych na dzień 7 września 2 0 1 4 roku, 1 0 głosami „za", O głosów „ przeciw" 
i O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzi^o udzi^ 1 0 radnych. / stan. zał. do 
Prot. /. 

e) Pani Barbara Kłosińska - Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza jako organu administracji samorządowej. 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawą 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców łlady Miejskiej - przedstawił pisemną, 
pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. /, 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr L V / 4 2 5 / 2 0 1 4 w sprawie rozpatrzenia skargi 
na bezczynność Burmistrza jako organu administracji samorządowej, 1 0 głosami „za" , 
O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 1 0 
radnych. / stan. z^. do Prot. /. 
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f) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt ucłiwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „ Lokalnego Programu Rewitalizacji Opatowa", 

Pan radny Norbert Staniszewski - Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, 
Porządku Publicznego i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej - przedstawił pisemną 
pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. L 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podj^a jednogłośnie uchwałę Nr LV/426/2014 zmieniająca uchwalę 
w sprawie przyjęcia „ Lokalnego Programu Rewitalizacji Opatowa", 10 głosami „za" , 
O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 10 
radnych, / stan. zał. do Prot. /. 

g) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia kolejnej umowy najmu. 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/427/2014 w sprawie zawarcia kolejnej 
umowy najmu, 9 fosami „za" , O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

h) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia kolejnej umowy najmu. 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/428/2014 w sprawie zawarcia kolejnej 
umowy najmu, 9 fosami „za", O ^osów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

i) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia kolejnej umowy najmu. 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Grospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot/. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/429/2014 w sprawie zawarcia kolejnej 
umowy najmu, 9 głosami „za" , O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 
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j ) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia kolejnej umowy najmu. 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/430/2014 w sprawie zawarcia kolejnej 
umowy najmu, 9 głosami „za", O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się", 
W glosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

k) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia kolejnej umowy najmu. 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejsita podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/431/2014 w sprawie zawarcia kolejnej 
umowy najmu, 9 głosami „za", O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się", 
W głosowaniu wzi^o udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

1) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie, 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospod^czego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot./. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejsita podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/432/2014 w sprawie zawarcia kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie, 9 głosami „za", 
O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 
9 radnych, / stan, zał. do Prot. /. 

ł) Pan Jarosław Czub - inspektor w Ref RGRiNK - przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nabycia nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 1485/11 
położonej w Opatowie, 

Pani radna Beata Wrzołek - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej - przedstawiła pisemną pozytywną opinię Komisji 
do przedłożonego projektu uchwały, /stan. zał. do Prot,/, 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

Rada Miejsita podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/433/2014 w sprawie nabycia 
nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 1485/11 położonej 
w Opatowie, 9 głosami „za", O głosów „ przeciw" i O głosów „wstrzymujących się". 
W głosowaniu wzięło udział 9 radnych, / stan. zał. do Prot. /. 
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m) Pan Andrzej Grządziel - Kierownik Stacji Obsługi - przedstawił projekt ucliwały 
w sprawie zmiany opłaty targowej na obszarze Gminy Opatów. 

Pan Władysław Susło - Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
Rady Miejskiej - przedstawił pisemną pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 
uchwały, /stan. zał. do Prot,/. 

Pytania do projektu uchwały zadawali: 
Pan radny Andrzej ŻychowsU - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej- zapytał; czy to jest 
już uzgodnione i nie będzie więcej zmian? 

Pan Andrzej Grządziel - Kierownik Stacji Obsługi poinformował; bodajże trzy tygodnie 
temu w gabinecie u p. Burmistrza odbyło się spotkanie, kilkadziesiąt osób z targu było 
u p. Burmistrz, byłem i ja. Po burzliwej dyskusji została ta stawka ustalona. Handlujący ją 
zatwierdzili, także myślę, że wersja jest ostateczna. 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr LV/434/2014 w sprawie zmiany opłaty 
targowej na obszarze Gminy Opatów, 9 głosami „za", O głosów „ przeciw" i O głosów 
„wstrzymujących się". W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do I*rot. /, 

Ad.7. 
Radni zgłaszali pytania i uwag do informacji z pracy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie 
oraz Burmistrza Miasta i Gminy Opatów w okresie międzysesyjnym, którą otrzymali 
w materiałach na sesję. 

O głos poprosił radny p. Paweł Partylta i powiedział; w informacji mamy podane, że w dniu 
9 lipca 2014 roku była wizyta w GDDKiA i w związku z tym pytanie - co z tej wizyty 
wynikło p. Burmistrzu? Dotyczy to budowy chodników i kładki dla pieszych przy ul. 
Sienkiewicza. 

Pan Andrzej Clianiecki - Burmistrz MiG - zabierając głos powiedział; jeśli chodzi 
o chodniki to temat byl poruszany, ale odnośnie już drugiej części chodnika jako, że na tę 
pierwszą część chodnika przy ul. Kościuszki długości 600 metrów albo się odbywa, albo się 
już odbył przetarg na wyłonienie wykonawcy w Generalnej Dyrekcji i ona za parę dni lub 
parę tygodni będzie realizowana. Odbyła się natomiast rozmowa z dyr. Generalnej Dyrekcji 
dotycząca dalszej części na Okalińskiej, ale jako priorytet uważam chodnik przy ul. 
Legionów. Tu jest kwestia projektu jako, że my chcemy przekazać te parę metrów kw. gruntu 
na chodnik przy pasie drogowym w ul. Legionów, przy skrzyżowaniu z ul, Czernika i dążymy 
do tego, aby Generalna Dyrekcja jak najszybciej zdecydowała o realizacji projektu na 
chodniki, żeby w przyszłym roku przystąpić do realizacji. Ja uważam , że ten chodnik jest tu 
bardzo potrzebny. 
- Jeśli chodzi o kwestie związane z remontami bieżącymi, to środki na ten cel jest łatwiej 
pozyskać, natomiast jeśli chodzi o nowe zadania inwestycyjne to jest ogromna bariera 
wynikająca z tego, że Dyrektor Generalny jako urząd centralny musi uzyskać zgodę Ministra 
Finansów na każdą nową inwestycję. Oczywiście nie chodzi tylko o jedną inwestycję 
w postaci chodnika przy ul. Legionów, ale jest to zbiorówka i najczęściej jest odrzucana, ale 
po to tam bywam i temat naświetlam, żeby te kwestie wprowadzić do projektu. Myślę, że 
w tym roku jeszcze da się to zrobić 
- Kolejna kwestia - to jest kładka. Moim zamysł jest już budowa kładki naprzeciw sklepu 
Biedronka i wjazdu na kompleks targowy i kompleks inwestycyjny. To jest inwestycja 
wymagająca wprowadzenia jako nowe zadanie gdyż potrzebę tego widzimy, natomiast 
w rozmowach Zastępcą dyr. p. Strzelczykiem w Kielcach uzyskałem informację, że wszystko 
zrobią / mówię o dyrekcji / przy tej nowej nakładce, która będzie prowadzona przy budowie 
nowej jezdni na ul .Kilińskiego i ul. Sienkiewicza, żeby oznakować przejście dla pieszych 
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nawet z sygnalizacją dla pieszych i barierkami odpowiednimi, żeby to przejście było jednak 
nie nad ziemią tylko na gruncie. Ja bym wolał, żeby to była kładka, ale chodzi też o to, że 
musi być rozwiązanie architektoniczno - budowlane dla osób niepełnosprawnych, 
i w związku z tym jest problem. Jeśli Dyrekcja rozwiąże problem na poziomie chodnika 
i jezdni oznaczając sygnalizacją poziomą i świetlną oraz barierkami, to nic nie słoi na 
przeszkodzie. 
- Jeśli chodzi o kwestię obwodnicy - to ten temat jest poruszany nie w Generalnej Dyrekcji 
tylko jest zastrzeżony dla Ministerstwa Infrastruktury w Departamencie Dróg i Autostrad. Ta 
kwestia była omawiana na mojej poprzedniej wizycie i pewnie Państwu o tym mówiłem 
przed miesiącem, a może wcześniej, bo tam się znów dyrekcja zmieniła. Ponownie problem 
został poruszony przez p. Poseł Marzenę Okła - Drewnowicz na spotkaniu w Strzyżewicach, 
plus moja wcześniejsza rozmowa z p. Posłem Arturem Gieradą która szła w kierunku 
złożenia wizyty p. Wiceministrowi, ale myślę, że to nie jest najlepszy czas ze względu na 
wakacje, 
- Jeśli chodzi o kwestie związane ze Strzyżowicami - na spotkaniu była p. Poseł 
w towarzystwie osób z PO i poruszyła też temat obwodnicy, co bardzo minie to ucieszyło, że 
oczekują na ten załącznik wskazujący na budowę obwodnic w perspektywie finansowej 2014-
2020, Jest głębokie przekonanie, że ta nasza obwodnica w tym załączniku się znajdzie. Ja też 
głęboko wierzę wyczuwając intencje nowej p, dyrektor gdzie padło takie zdanie „ gdyby 
zacząć od odcinka związanego z S-74, a wszystkie S-ki są priorytetem w tej nowej 
perspektywie finansowej, to jest duża szansa , żeby ten odcinek prowadzący od Jurkowie do 
Okaliny w tej perspektywie finansowej zbudować". To tyle, w telegraficznym skrócie jeśli 
chodzi o wizytę w GDDKiA. Jeśli czegoś nie dopowiedziałem to proszę pytać. 

Brak dalszych głosów w dyskusji. 

Ad.8 

Radni nie zgłaszali interpelacji i zapytań. 

Ad.9. 
Pan radny Andrzej Żychowsiti - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej- odczytał wniosek 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Opatowie radnego p. Tomasza Stańka, z dnia 21 lipca 
2014 roku skierowany do Rady Miejskiej w Opatowie, w sprawie zakupu pomp do zasilenia 
zbiornika w Kobylanach i kupna wody z gminy Iwaniska na czas modernizacji sieci i ujęcia 
wody w Kobylanach. / stan zał, do Prot, /. 
Pan radny Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej- poprosił o zabranie 
głosu w tej sprawie p. Burmistrza. 

Pan Andrzej Chaniecki ~ Burmistrz Miast i Gminy - zabierając o głos powiedział; tak 
w zasadzie nie wiem od czego zacząć bo znalazłem się w takiej trochę niezręcznej sytuacji, 
ponieważ zarówno w tym piśmie jak i w piśmie, które otrzymałem od p, Posd Okły pojawia 
się element kosztów. Chciałem to kolejny raz powiedzieć, że w moim funkcjonowaniu 
w życiu publicznym, tam gdzie chodzi o wodę, o podstawowe usługi dla ludności, 
o podstawowe środki dla zdrowia i życia ludzkiego nigdy nie wchodziły w grę pieniądze. 
Dlaczego do tej pory nie podjąłem tej decyzji montowania pomp? - dlatego, że otrzymałem 
informację od Zarządu Przedsiębiorstwa które kieruje się wiedzą Kierownika Zakładu 
Wodociągów, że na tym etapie, w tym okresie czasu kiedy zdjęliśmy hydrofornię 
z Sobiekurowa są ogromne trudności, a wręcz jest to niemożliwe. Nie usprawiedliwia mnie 
to, bo jestem człowiekiem, który starannie wykonuje swoje obowiązki, że uległem tej wiedzy 
za szybko, bo jak się okazało nie do końca powiedział prawdę, ale w części ten problem było 
można rozwiązać nie dokładając. Tutaj ze wszelką starannością jeśli chodzi o środki na 
modernizację tej inwestycji zrobiłem wszystko co do mnie należało i zrobiłem to 
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z największą starannością Ten okres byłem przekonany, że przeżyjemy w sensie takim - do 
zakończenia tej inwestycji, ale byl też inny powód - liczyłem też na to, że troszeczkę 
dostarczymy tej wody pitnej i ona się ustabilizuje w tych rurach, kiedy przestaną być opryski 
i te pożary nie będą następować. Zbadamy tą wodę i do końca tą inwestycję będziemy 
realizować. Ja nie mam absolutnie pretensji do kogokolwiek jeśli działa w interesie ludzkim. 
Przedstawiciele PO ten temat wysądowali, p Poseł się zaangażowała wraz ze swoim 
otoczeniem i ja oczywiście zostałem zaproszony na to spotkanie i bardzo dziękuję za to. 
Uświadomiłem sobie, że najlepszą formą zaufania jak to ktoś kiedyś powiedział jest kontrola. 
Ja o tym wiedziałem, ale w tym przypadku ta świadomość gdzieś mi troszeczkę uciekła. Nie 
chcę tutaj odsądzać od czci i wiary ani Prezesa, ani Zarządu, bo to już minęło. Biorę na siebie 
tę kwestię dowozu. Myślę, że z tego tytułu ludzie nie pragnęli wody, zwłaszcza, że mieliśmy 
informację wcześniej, że i tak te zakupy wody od wielu lat są robione na własny użytek. 
Cieszyłem się i cieszę się nadal, że za parę miesięcy będzie nowa zmodernizowana na 
wysokim poziomie sieć wodną a nie chciałem zbyt mocno inwestować w coś co później 
będzie nam niepotrzebne, ale temperatura letnich miesięcy oraz temperatura już 
przedwyborcza ona mobilizuje ludzi i dobrze. Ja w tym przypadku nie będę się bił w cudze 
piersi tylko we własne. 

- Odnośnie tego dzisiejszego wniosku, z całym szacunkiem, p. Przewodniczący miał czas, 
żeby ze mną i z ludźmi porozmawiać, żeby taki wniosek złożyć zaraz jak zaczęliśmy wozić 
wodę. Ten wniosek traktuję jako rywalizację partyjną pomiędzy PiS a PO. To jest moja 
prośba, nie pouczenie - nie stosuję takich zasad. Ja już decyzję podjąłem Jutro mają 
montować pompę na szachcie w Sobiekurowie, Na ile ona zaspokoi potrzeby tych sześciu 
miejscowości to się okaże. Sytuację troszeczkę jeszcze podgrzał p. Staniek, bo powiedział, że 
w ciągu paru dni zamontuje pompę i wodę może nam sprzedawać. Okazało się 
w poniedziałek, w rozmowie ze mną że to nie jest tak. Zawsze spotkania działaczy 
i polityków ze społeczeństwem nasączone są bardziej emocjami, a mniej tam jest merytoryki. 
Kiedy zaczęliśmy rozmawiać to okazało się, że to wcale nie jest takie proste. Ja 
zdecydowałem, że to nie On będzie tą pompę kupował tyko my tą pompę kupimy i ją 
użyczymy Jemu na ten okres czasu, ale dla własnych potrzeb. Później jeśli będzie Chciał to ją 
od nas odkupi, a jeśli nie, to my ją sobie zachowamy jako środek trwały zapasowy. 
Z rozmów w fabryce wynika, że taka pompa kosztuje w granicach 7-8 tys. złotych. Z całym 
oprzyrządowaniem i zabezpieczeniem będzie kosztować ok. 12 tys, zl. Proszę mi wierzyć, że 
choć by trzy osoby czerpały z tego ujęcia to trzeba dać środki, ale przypominam też, że ja 
miałem spotkanie w Strzyżewicach i rozmawiałem o tym z ludźmi, bo ja najpierw tam 
pojechałem i uzgodniłem i było tam ogólne zrozumienie. Podbudowany tym spotkaniem 
w tym czasie nie podejmowałem decyzji inwestycyjnej. Dzisiaj natomiast z punktu widzenia 
tej oceny sytuacji uważam, że choćby na ten okres półtora miesiąca, czy dwóch, bo w tej 
chwili jest ogłoszony przetarg... . Ja go ogłaszałem nie dlatego, że ma być spotkanie 
zorganizowane przez Platformę tylko dlatego, że w następnym dniu było spotkanie z p. dyr. 
Małecką i te gminy, które są na wysokiej pozycji jeśli chodzi o ten projekt mogą 
przystępować do przetargu, lo była informacja nieoficjalną a myśmy ten przetarg już ogłosili, 
bo wiedzieliśmy, że jesteśmy na wysokiej pozycji Muszę powiedzieć jeszcze jedną rzecz, że 
problem wody w Strzyżowicach podnoszony przez ludzi to jest problem przynajmniej od 
1994 roku, kiedy ja byłem radnym to ten problem istniał. Były pieniądze z SAPMD. 
W 2009 roku była kontraktacja z działania 3,3 „ Podstawowe usługi dla ludności". Gmina 
Opatów śladową kwotę zakontraktowała. W 2011 roku była druga kontraktacja, to było kilka 
miesięcy mojego urzędowania i do tej pory nie wyszła informacja taka. Gdyby taka 
informacja wyszła że jest problem, to ja bym szybciutko zrobił projekt i zakontraktował. 
Dopiero temat dotarł do mnie dokładnie w lipcu kiedy w Kobylanach zabrakło wody dla 
zwierząt z powodu mniejszej wydolności studni i dopiero podjęliśmy działania o czym 
mówiłem na tym spotkaniu i musiało to znaleźć zrozumienie, ponieważ z faktami nie da się 
dyskutować Kiedy zaczęliśmy studnie czyścić, kiedy kupiliśmy hydrofornie, kiedy 
zmieniliśmy pompy itd. było to w Przedsiębiorstwie i przy moim udziale koordynacyjnym. 
Oczyszczenie tej studni spowodowało troszeczkę zmianę parametrów jeśli chodzi o tą wodę. 
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Zwiększyła się ilość wody. Ta sytuacja spowodowała ustabilizowanie i Zarząd tą hydrofornie 
zdjął, ponieważ tam sytuacja była ustabilizowana, a była ta hydrofornia potrzebna znowu na 
ul. Legionów. Tu były działania ekonomiczne i oczywiście nie muszą wszystkiego ze mną 
uzgadniać bo są Przedsiębiorstwem autonomicznym. Ta sytuacja tutaj kiedy zaczął się ten 
problem to dowożenie wody jest pewnym utrudnieniem dla ludzi, ale i dla gminy powoduje 
pewną absorbuję co prawda nie dużych środków, ale jednak to powoduje. Czasami człowiek, 
mówię tu o sobie w tej staranności i dopinaniu tego wszystkiego myśli, że może jakość 
dotrwamy, ale tutaj okazało się, że problem zost^ stworzony i ja to przyjmuję jako problem 
rzeczywisty. Dziękuję za to, że on został podniesiony bo może ci ludzie mieli by pretensje, 
chociaż później w tej rozmowie nieoficjalnej wykazali zrozumienie. Kiedyś były inne czasy 
mówili, korzystaliśmy z innych ująć wody, trzeba było wodę wiadrami nosić, dzisiaj są inne 
czasy i nie będziemy wracać do sytuacji z przed kilkudziesięciu lat. Myślę, że ten wniosek 
jest już post factum bo te działania już podjęliśmy i myślę, że one przyniosą rezultat. Mam 
prośbę do p. Prezesa ze względu na mój kilkudniowy wyjazd z kraju, żeby dopilnował, bo 
komunikat dzisiaj rozesłałem, że do 25 lipca tj. do piątku tą wodę w sieci ludzie będą mieli. 

Pan Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej- zabierając głos powiedział; 
reasumując wypowiedź p. Burmistrza po pierwsze - p. Burmistrz mówił o zakupie pompy 
i myślę, że to jest to bardzo ważne. Druga sprawa - podczas przerwy spotkało się Prezydium 
Rady w osobach Przewodniczących wszystkich Komisji i na tym posiedzeniu ustaliliśmy, że 
sprawa ta będzie w dalszym ciągu monitorowana jeśli chodzi o wniosek, który dzisiaj 
otrzymaliśmy do rąk. Zresztą nie wszyscy Państwo radni jeszcze się z nim zapoznali. 
Postanowiliśmy przesłać go do Komisji Przestrzegania Prawą Porządku Publicznego 
i Samorządu Mieszkańców Rady Miejskiej. Bardzo bym prosił p. Przewodniczącego Norberta 
Staniszewskiego, żeby się z tym wnioskiem zapoznał i żeby monitorował w dalszym ciągu 
sytuację. Natomiast jeśli będzie taka potrzeba, to na następnym posiedzeniu Rady Miejskiej 
do tego tematu wrócimy. 

Ad.lO. 
Pan Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej— stwierdził; w wyniku 
wyczerpania przyjętego porządku obrad sesji, zamykam obrady LV sesji Rady Miejskiej 
w Opatowie. O terminie kolejnej sesji zostaniecie Państwo poinformowaiu w terminie 
późniejszym. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Opatowie 

/mgr^n^fzq Żychowski / 
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